

Mandarin translation of the Investigator-Sponsored Research Inquiry Form

研究者申办的研究疑问表的中文译文

Investigator-Sponsored Research Inquiry Form

研究者申办的研究疑问表

We offer useful information on our website about Investigator-Sponsored Research. If you have a general question concerning Bristol-Myers Squibb that's not answered on the website, please submit your inquiry to the general [Contact Us](#) form or call Customer Relations at 800-332-2056.

我们在网站上提供有关研究者申办的研究的实用信息。对于百时美施贵宝网站上未作回答的问题，如果您需要询问，那请采用[联系我们](#)表提交您的疑问，或者致电客户关系，电话是 800-332-2056。

[Check Application Status](#)

[检查申请状态](#)

[Technical Assistance](#)

[技术援助](#)

QUESTIONS & FEEDBACK

问题与反馈

We appreciate your comments and questions. For questions about the Investigator-Sponsored Research request for proposals (RFPs) or Bristol-Myers Squibb areas of interest, please use the form below.

我们感谢您的意见和问题。有关研究者所申办研究之征求建议书 (RFPs) 或百时美施贵宝兴趣领域的问题，请使用下表。

*Required

*必填

* First Name:
名：

* Last Name:
姓：

* Organization/Institution:
组织/机构：

* E-mail Address:
电子邮件地址：

* How would you best describe yourself?:
您是？ (如何最佳描述您自己？) :

* Inquiry Type:

Telephone:
电话：

Street Address 1:
地址第 1 行：

Street Address 2:
地址第 2 行：

City:
城市：

State/Province:

Select	选择
Health Care Professional-Doctor	医疗保健专业-医生
Health Care Professional-Nurse Practitioner	医疗保健专业-护士
Health Care Professional-Nurse Practitioner	医疗保健专业-执业护士
Health Care Professional-Other Pharmacist	医疗保健专业-其他 药剂师
Professor	教授
Other	其他

Select	选择
Clinical	临床
Non-Clinical Research	非临床研究
Non-Interventional	非介入
Cooperative Groups and Networks	合作团体和网络
MD Fellows	医学博士医师
Technical Issues	技术问题
Areas of Interest	感兴趣的领域
Other	其他

选择

州/省 :

ZIP Code:
邮编 :

Country:
国家 :

Comments:
意见 :

Limit 1000 characters
1000 个字符以内

By providing your e-mail address, you agree to receive an e-mail response from Bristol-Myers Squibb to your inquiry. Your e-mail address will only be used to respond to your inquiry. The information you submit will be governed by our [Privacy Policy](#).

通过提供您的电子邮件地址，您表示同意：针对您的疑问，您愿意接收来自百时美施贵宝的邮件回复。您邮箱只适用于百时美施贵宝公司回复你的疑问。您提交的信息将按我们的[隐私政策](#)进行管理。

(提交)